
Referat fra styremøte i Lille Oust Vel onsdag 16.06.20 kl 17 

 

Tilstede: Tove Wangensten, Einar Lie, Christin Krohn, Ole Henrik Christensen og  

Lisbeth Søraas 

Møteleder: Tove Wangensten 

Referent: Lisbeth Søraas 

 

1. Godkjenning av dagsorden 

Dagsorden ble godkjent. 

 

2. Godkjenning av referat fra møtet 06.05.20 

Referatet ble gjennomgått og godkjent. 

 

3. Årsmøtet 

- Styret har fått tilbakemelding fra OCC om at årsmøtet kan gå som planlagt etter        

gjeldende smittevernregler. 

- Dagsorden for årsmøtet og hovedtrekkene i årsrapporten ble gjennomgått, likeså 

regnskap og forslag til budsjett for 2020-2021. 

- Innkomne forslag: Jon Erik Skaar har sendt inn et forslag til vedtektsendring vedr 

stemmerett på årsmøtet. Styrets enstemmige innstilling til vedtak: Forslaget tas ikke til 

følge og §2 opprettholdes. 

- Videre ble praktiske orienteringssaker diskutert. I denne sammenheng ble det bestemt 

at Ole Henrik Christensen og Ferdinand Klem påtar seg utbedring av landgangen ut på 

Scheens brygge. 

 

4. Veivedlikehold 

Flere veistrekninger har fått ille medfart pga pågående byggearbeider. Særlig er partier 

av Børs vei i dårlig forfatning. Styret minner om at det er grunneiers ansvar å rette opp 

skader knyttet til frakt av materialer, utstyr og tunge maskiner. Veiene på Lille Oust er 

ikke dimensjonert for slik belastning. Styret vil sende en henvendelse til aktuelle eiere 

for å gjøre oppmerksom på dette. 

Det er budsjettert med kr 25 000 til generelt vedlikehold av veiene, og det vil bli 

foretatt en befaring for å prioritere bruk av disse midlene. 

 

5. Kjøring på veiene 

Det har i styret vært en åpen drøfting rundt den unødige kjøringen på øya. Et par av 

styrets medlemmer (Einar og Ole Henrik) har fulgt opp saken og sett på muligheten for 

å sette opp en enkel bom mot Store Oust. Dette har vært luftet i samtaler med Hans 

Oust som nabo for å sikre er godt naboskap og unngå eventuelle misforståelser.  

Styret oppfatter det samtidig som essensielt at Lille Oust finner fram til en egen løsning 

på eget område. 

Det avtales ikke ytterligere samtaler med Hans Oust uten at styret bestemmer dette. 

 

Styret arbeider med en sak om kjøring på veiene som legges frem på årsmøtet 2021. 

 

6. Sammensetning av styret 2020-2021 

Valgkomitéen (= styret) arbeider videre med sin innstilling til nytt styre. Denne legges 

fram på årsmøtet. 

 



7. Saker til orientering  

Kommunen åpner nå sannsynligvis for at punktregulering av brygger ved Scheens 

brygge kan starte opp uavhengig av hva som skjer i Hestehagebukten. 

Det vil i så fall bety at jordskiftesaken i Hestehagen utgår inntil videre. Det er mulig at 

det må være en jordskiftesak også på Scheens brygge. 

 

8. Eventuelt  

           - Avislevering vil gjelde i skoleferien, i perioden 22.06 til og med 14.08. 

           - Benk ved dampskipsbryggen? Forslag fra Jon Erik Skaar. Styret er positiv til en 

   benk, men dette forslaget blir for dyrt. Styret vil se på mulighetene for å lage en 

   enkel benk 

            - Neste styremøte avholdes torsdag 9.07.20 kl 1700. 

 

 

 

 


